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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  190922 BEMÆRK ÆNDRET TID - Kl.: 18.00-20.00                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen (Der vil være mulighed for formøde fra 17.30) 

Møde nr.: 2 (2022/23)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 22/23: 15/8, 19/9, 24/10 (ændret fra 31/10), 5/12, 16/1, 27/2 (åbent møde), 
17/4, 22/5, 19/6 

 

 

Bestyrelsen består af:  

Mads Langgaard Mørkedal, Sofia Yildirim, Katja Tachau, Nadia M.K. Hansen, Tom Rams-

kover, Merete I. Petersson, Karl Georg Laursen, Stine Salomon, Michael Brix, Allan Sø-

vind Jensen, Jakob Jensen 

 

Suppleanter: Bettina Kjærby og Lasse C. Jørgensen 

 

Fraværende:  

Katja Tachau, Michael Brix, Sofia Yildirim, Merete I. Petersson 

 

Dagsorden 
     
Hvis der er elever til stede, vurderes det hvilke punkter, der er relevante for dem. 
 

Punkter til drøftelse/beslutning:  Referat/afgørelse: 

1. 
Evaluering af  
Dagmardagen (10 min.) 

Der manglede mulighed for at børnene kunne se teaterstykket 
sammen med forældrene 
 
Kunne have været godt om man kunne komme mere rundt, 
måske mere temaagtigt 
 
En idé kunne være at der kommer et overordnet tema. 
 
Ærgerligt når forældrene ikke havde mulighed for at se sine 
børns fremvisninger i fagene 
 
Målet var at vise hvad det er vi laver i fagene. Vindue ind i fa-
gene. 
 
Der efterlyses bedre info om formålet med Dagmardagen 

2. 
Evaluering af SFO i 
sommerferien (10 min.) 

En vanskelig periode. 
Sampasning med Nordbakke og Valdemarskolen i 3 uger. 
(uge28-30) 
 
Der er en oplevelse af at der var færre kendte voksne både før- 
og efter + samtidig med sampasning. 
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Ikke alle børn kom med på ture fordi de ikke havde mulighed 
for at tilmelde sig. Der var et max på turene. 
 
Der efterlyses bedre mulighed for at forældre kan tilmelde bar-
net til turene. Besked på aula, selvom tilmelding foregår på ta-
bulex. 
 

3. 
Evaluering af Skolefo-
rum d. 8/9 (10 min.) 

Spændende at høre om hvad de andre skoler beskæftiger sig 
med. 
 
Ærgerligt at det politiske udvalg kun var repræsenteret ved 2 
medlemmer. 
 
Vi er blevet opmærksomme på, at vi skal være meget tydeligere 
synlighed over for omverdenen i forhold til vores arbejde med 
læring og trivsel 
 
De næste Skoleforum er:  1/12-22, 21/3-23, 16/5-23 

 
4. 
Plan/prioritering af ar-
bejdet med principper + 
forslag til nye (herunder 
kørsel med elever, Be-
styrelsens synlighed 
m.fl.) (20 min.) 

Status på principper: 
https://dagmarskolen.aula.dk/skolebestyrelsen/principper 
 
 
- Brug af elektroniske enheder 
- God opførsel 
- Klassedannelse 
- Kost mad og måltider på Dagmarskolen 
- Trivselsramme 
- Kommunikation på Dagmarskolen 
- Forældremøder 
 
Vi vil gerne opdatere princippet ”Brug af elektroniske enheder”. 
Det starter vi med. 
 
Forslag til nye principper: 
  
- ”Kørsel og deltagende forældre på tur” 
- ”Skolebestyrelsens synlighed” 
 

5. 
Planlægning eller ud-
sættelse af ”Åbent be-
styrelsesmøde” d. 31/10 
(15 min.) 

Vi udsætter ”Åbent bestyrelsesmøde” til februar-mødet 
 
 

6. 
Økonomigennemgang 
(20 min.) 

I det nye budget skal vi spare hvad der ca. svarer til en lærerstil-
ling (pga. det nye kommune-skole-budget) 
 

https://dagmarskolen.aula.dk/skolebestyrelsen/principper
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Gennemgang af dette års økonomi/ budget v. Allan 

7. 
Aftale om kommune-
budget er indgået – 
hvilke besparelser på 
Dagmarskolen (5 min.) 

Se ovenfor 

  

  

  

 
Punkter til orientering:   Referat: 

8. 
Skole og forældre 
landsmøde 2022 – 11. 
og 12. nov. i Nyborg  
Skal vi have nogen 
med? (5 min.) 

Merete deltager gerne en dag eller begge dage. 
Vi kan tilmelde op til 2 personer, så er der andre der vil del-
tage? 
 
Skolen betaler for deltagelse. 
 

9. 
Orientering siden sidst 
fra ledelse, elev- og ret-
tighedsråd, medarbej-
dere (15. min.) 

Elev- og rettighedsråd er kommet i gang. 
 
- Vores fællessamlinger fungerer godt 
- Vi har holdt forældremøder. Det er svingende med delta-
gende forældre 
- Vi er kommet godt i gang med skoleåret. Fagdagene kører 
godt 
- Sygefraværet er lavt for lærerne – et godt tegn 

  

  

 
Øvrige punkter: 
(evt. / hurtige spørgsmål fra formødet):             Referat 

10. 
Evt. / hurtige spørgsmål 
(5 min.) 

Skriv ud om at Kiss and Ride IKKE er en p- plads 

  

  

 
Punkter til kommende møder: 

Evaluering af forældremøder 

Drøftelse af særlige aktiviteter – fx loppemarked på skolen 

Oplæg om vores læringsgrundlag 

Opdatering af princip ”Brug af elektroniske enheder” 

 

Inden december møder besluttes tema for ”Åbent skolebestyrelsesmøde” 

 


